



Hay River Health & Social Services Authority | Administration des services de santé et des services sociaux de Hay River
37911 MacKenzie Highway | 37911 route Mackenzie
Hay River, NT X0E 0R6 | ☎ (867) 874-8000 📠 (867) 874-8141

July 4, 2019

The Hay River Health and Social Services Authority is temporarily experiencing a limited number of Physicians and Nurse Practitioners in the community. During this time, we are committed to provide the community with regular updates.

For the week of Monday, July 8 – Friday, July 12, the Medical Clinic will have limited same-day and booked appointments Tuesday through Friday.

For the following week Monday, July 15 – Friday, July 19, the Medical Clinic will have no same-day or booked appointments.

If your situation is urgent, please proceed to the emergency department at the Hay River Regional Health Centre.

Thank you for your patience and understanding during this time.

L'équipe de médecins et d'infirmiers praticiens de l'Administration des services de santé et des services sociaux de Hay River est temporairement réduite. Nous nous engageons à informer régulièrement la collectivité pendant cette période.

Pour la semaine du lundi 8 juillet au vendredi 12 juillet, la Clinique n'offrira qu'un nombre restreint de rendez-vous le jour même et de réservations de rendez-vous de mardi à vendredi.

Pour la semaine suivante, allant du lundi 15 juillet au vendredi 19 juillet, la Clinique n'offrira pas de service de rendez-vous le jour même, et il n'y aura aucune réservation de rendez-vous.

En cas d'urgence, veuillez vous rendre au Service des urgences du Centre de santé régional de Hay River.

Merci de votre patience et de votre compréhension.